
Protokół Nr 1/10 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w dniu 2 lutego 2010 r. 
 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej 
 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Protokół pokontrolny - „Trener pracy”, stanowisko koordynatora projektu.  
3. Efekty działalności Białogardzkiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

Sp. z o.o. – analiza w zakresie budynków przy ul. Piłsudskiego.  
4. Sprawy różne. 
5.  Zamknięcie posiedzenia. 

   
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 1400 posiedzenie „otworzyła i prowadziła” 
przewodnicząca Komisji – Jolanta Zięcik. Komisja przyjęła protokół z 
poprzedniego posiedzenia oraz przedstawiony porządek posiedzenia, głosując: 
za-3 (jednogłośnie). 
  
 
Ad 2 
Protokół pokontrolny - „Trener pracy”, stanowisko koordynatora projektu.  
 
M.Chełminiak, koordynator projektu – poinformowała, że wystąpienie na około 

40 stron dotyczące uzupełnienia projektu wysłano 7 kwietnia 2009 r.  W 
trakcie weryfikacji wpłynęło pismo. W grudniu 2009 r. nie zamknięto jeszcze 
rozliczenia projektu. Trwa korespondencja i brak finału sprawy.  

Burmistrz – poinformował, że Pani Beata Stępień była koordynatorem w 2008 r. 
a od 1.01.2009 do końca roku 2009 r. Pani Chełminiak. 

Przewodnicząca Komisji - prosiła o przedstawienie korespondencji z Pefronu. 
Ponadto stwierdziła, że Przewodnicząca na dzień kontroli Pani Mariola jest 
koordynatorem projektu.  

K.Drachal-Mostek – stwierdziła, że skoro nie ma o czym dyskutować to należy 
sprawę zawiesić.  

J.Harłacz – powiedział, że Pani M.Chełminiak była proszona wielokrotnie na 
komisje i nie przyszła. Radny pytał czy Pani M.Chełminiak poprawiła 
przedstawione w protokole uchybienia, czy bazowała na tych błędach? 

Przewodnicząca Komisji – pytała jak długo trzeba czekać na całość materiałów? 
Burmistrz – poinformował, że nie ma z Pefronu odpowiedzi, ani aneksu jako 

elementu potrzebnego do rozliczenia. Burmistrz dodał, że 4 stycznia 2010 r.  
byli w Szczecinie w tej sprawie. Tu prawo administracyjne nie obowiązuje 
odnośnie terminu udzielenia odpowiedzi, bo to jest Fundusz.  

J.Harłacz – nadmienił, że skoro są dokumenty to należy to wprowadzić pod 
dyskusję. 
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W wyniku dyskusji Komisja postanowiła oddalić omawianie powyższego 
tematu w czasie, co przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 
  
Ad 3 

Efekty działalności Białogardzkiego Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego Sp. z o.o. w zakresie budynków przy ul. Piłsudskiego przedstawił 
Prezes BTBS Sp. z o.o.  

Promesa z 2006 r. była na dwa budynki, kredyt na 2 mln zł, postanowiono 
podwyższyć budynek i wystąpiono z wnioskiem o większą inwestycję. Ogłoszono 
przetarg, w którym wzięło udział było 5 oferentów. Wygrała Firma „Selfa” za 
kwotę 1m2 – 2.700 zł, z kwotą 5 mln 318 tys. zł za całość. Obecnie jest 6 ofert 
partycypacji. Zostaje 12 wolnych mieszkań.  
J.Harłacz – powiedział, że są 23 podmioty z listy Białogard? Radny pytał ile 

mieszkań będzie dla mieszkańców Białogardu? 
Burmistrz – odpowiedział, że Miasto będzie partycypowało w 30 procentach. 
J.Haracz – nadmienił, że Prezes wynajął lokale użytkowe na ul. Rejmonta dla 

firmy gazowniczej za niską kwotę 1.500 zł/ miesięcznie. 
Prezes – nadmienił, że w umowie było 70 m a wybudowano ponad 100 m.  
Burmistrz – poinformował, że Prezes Firmy Gazowniczej pokazał pismo 

narzucające likwidacje punktów w małych miejscowościach.  
J.Haracz - pytał odnośnie powierników ciepła, dlaczego nie rozlicza się na 

podstawie pomierników? 
Prezes – wyjaśnił, że o tym decyduje zarządca. 
 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 
 
Ad 4 

W sprawach różnych głos zabrali: 
J.Harłacz – pytał o kosze na śmieci? Radny uważa, że należy zrobić porządek 

przy wspólnotach. 
 

 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.14
45

 zakończono Komisję.  
Protokołowała: M.Zimmer 

 

 Przewodnicząca Komisji 
 

            Jolanta Zięcik 
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